Lenate

29 / 04 / 2025

Mr. Abdulla Salem Al Nuaimi

CEO

Abu Dhabi Securities Exchange (ADX)

Abu Dhabi, United Arab Emirates

7.70/.1/74

السيد / عبد الله سالم النعيمي المحترم

الرنيس التنفيذي

سوق أبو ظبى للأوراق المالية (ADX)

أبو ظبى، دولة الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

Subject: Sharia Compliance Review Report for Chimera S&P US Shariah Value ETF

We would like to notify you that we have received the Shariah Compliance review report for the first quarter of 2025 from Dar Al Sharia (the Shariah advisor for our shariah-compliant ETFs).

Attached is the Sharia Compliance Review Report.

تحية طبية ويعد،

الموضوع: تقرير مراجعة الامتثال لأحكام الشريعة لصندوق شيميرا ستاتدرد اند بورز الولايات المتحدة شريعة للأسهم القيمة المتداول

نود إحاطتكم علما بأنه قد تم استلام تقرير مراجعة الامتثال لأحكام الشريعة للربع الأول لعام 2025 من دار الشريعة (المستشار الشرعي لصناديق الاستثمار المتداولة المتوافقة مع الشريعة الإسلامية).

مرفق تقرير مراجعة الامتثال لأحكام الشريعة الإسلامية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،

Chief Executive Officer

شريف سالم الرئيس التنفيذي

Cc: Securities and Commodities Authority

نسخة الى هيئة الأوراق المالية والسلع



LUNATE CAPITAL LLC 2ND FLOOR, C12, AL KHALEEJ STREET, AL MUNTAZAH, ABU DHABI, UNITED ARAB EMIRATES LUNATE.COM

Lunate Capital LLC is duly licensed and regulated by the Securities and Commodities Authority





Sharia Compliance Review Report

To: Lunate Capital LLC

Lunate Capital LLC (Formerly known as Chimera Capital LLC) (Company) has requested review of its sub-fund established as Chimera S&P US Value Shariah ETF (Sub-Fund) under the Chimera Umbrella Fund managed and operated by the Company.

Based on the Sharia governance requirement, a quarterly review is required to be conducted for the activities and transactions of the Sub-Fund from Sharia compliance perspective. Accordingly, a review was conducted for the quarter ended 31st March 2025 (Review Period).

Dar Al Sharia has conducted the review of the Sub-Fund based on the following data and documents provided by the Company:

- a. Shariah Index Constituents provided by S&P
- b. Monthly holding statement
- c. Quarterly rebalancing statements (additions/deletions)
- d. Quarterly transactions statement

A summary of review was presented by Dar Al Sharia before the Sharia Committee of the Sub-Fund. Having reviewed the summary, we are of the opinion, that the transactions conducted during the Review Period are in accordance with the Sharia governance requirement stated in the Prospectus of the Sub-Fund.

Allah knows the best. Yours truly,

تقرير مراجعة الامتثال الشرعي

إلى: لونيت كابيتال ذ.م.م

طلبت شركة لونيت كابيتال ذ.م.م (المعروفة سابقاً باسم شيميرا كابيتال ذ.م.م) (الشركة) مراجعة صندوقها الفرعي الذي تم إنشاؤه تحت مسمى شيميرا ستاندرد أند بورز الولايات المتحدة الأمريكية Value Shariah ETF وهو صندوق تداول شرعي (الصندوق الفرعي) تحت مظلة صندوق شيميرا حيث تقوم الشركة بإدارته وتشغيله.

وتجب مراجعة ربع سنوية على أنشطة ومعاملات الصندوق الفرعي من ناحية الامتثال الشرعي وذلك تلبية لضوابط الحوكمة الشرعية للشركة. وعليه تمت المراجعة على الربع المنتهي في 31 مارس 2025 (مدة المراجعة).

لقد قامت دار الشريعة بمراجعة الصندوق الفرعي استنادًا إلى البيانات والمستندات التالية المقدمة من قبل الشركة:

- أ. مقومات المؤشر الشرعية التي قدمتها ستاندرد أند بورز.
 - ب. بيان الحيازات الشهري.
- ج. بيان إعادة الموازنة ربع الشهرية (الإضافات/المحذوفات).
 - د. بيان ربع شهري للمعاملات.

قامت دار الشريعة بعرض ملخص المراجعة على اللجنة الشرعية للصندوق الفرعي ولدى مراجعتنا للملخص وحسب رأينا فإن المعاملات التي تم تنفيذها في مدة المراجعة متوافقة مع ضوابط الحوكمة الشرعية المبينة في دليل الصندوق الفرعي.

> هذا والله أعلم. مع خالص التقدير والاحترام

عضو لجنة الرقابة الشرعية | Member, Sharia Supervisory Committee

28th April 2025 | 2025 أبريل 2025